
PROTOKÓŁ Nr 6/2019 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Kołaczkowo w dniu 17.10.2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Jerzy Woś. Powitał zebranych (lista obecności 

w załączeniu)  oraz przedstawił porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Otwarcie. 

2. Wyjazd w teren – wizja lokalna stanu dróg na terenie Gminy Kołaczkowo. 

3. Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 2  

Przewodniczący Jerzy Woś zaproponował wyjazd na kanał Flisa w celu oceny obecnej sytuacji. 

Poinformował, że zostały wykonane prace polegające na wykonaniu bieżącej konserwacji cieku 

wodnego od strony rzeki Warty oraz został obniżony stan wód na zbiorniku wodnym 

w Pyzdrach. 

Radny Robert Ptaszyński zaproponował wyjazd na drogę gminną w Budziłowie przy posesji 

nr 20. Mieszkańcy zgłosili duże zaniżenie w drodze gruntowej. 

Wnioski komisji po ocenie stanu dróg: 

1) W Budziłowo przy posesji nr 20, komisja wnioskuje o wysypanie tłucznia w miejscu 

zaniżenia drogi. Podczas opadów deszczu tworzy się duża kałuża, co utrudnia przejazd 

oraz przejście pieszych. 

2) Brak odpływu wody na Kanale Flisa. W planowanej inwestycji udrożnienia kanału nie 

ujęto odcinka pomiędzy kanałem Flisa, a stawem. Po przeprowadzonym badaniu terenu 

pod wodą okazało się, że istnieją tam ogromne zapory zbudowane przez bobry. Do  

usunięcia zatorów z gałęzi zostanie zamówiona przez Gminę Pyzdry specjalistyczna 

koparka. 

3) W Szamarzewie jest oberwany mostek nad rzeką Wrześnicą i stwarza 

niebezpieczeństwo dla przejeżdżających samochodów. 

Sekretarz Ilona Orakowska poinformowała, że dwa lata temu mostek był remontowany. 

Z uwagi na fakt, że istnieją tam błędy konstrukcyjne, mostek wymaga całkowitego 

remontu. 

Radna Bogusława Wietrzyńska – Stramczewska powiedziała, że mostek powinien mieć 

solidną podbudowę od spodu. 

4) Droga w Szamarzewie -  wniosek o jej poszerzenie.  

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że nie ma możliwości poszerzenia, nawet 

wykonania zatoczki.  

Przewodniczący Jerzy Woś zaproponował wysypać tłuczniem po bokach oraz 

sprawdzić czy jest możliwość wykupienia kawałka gruntu pod drogę. 

Radny Jerzy Siemiątkowski powiedział, ze tłuczeń nie spełni zadania, ponieważ 

zostanie rozjeżdżony przez samochody ciężarowe. 

5) Droga gminna w Gałęzewicach w kierunku wiatraka – wniosek o położenie nowej 

nakładki od strony Szamarzewa, lub ewentualnie połatanie dziur. 

  



Ad.3 

Radna Bogusława Wietrzyńska-Stramczewska zapytała gdzie można zgłosić wniosek 

o przeniesienie skrzynek pocztowych. 

Sekretarz Ilona Orakowska odpowiedziała, że należy złożyć wniosek o przeniesienie 

skrzynek pocztowych w placówce pocztowej. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła       Przewodniczący Komisji  

Monika Nowak                                   /-/ Jerzy Woś 


